



Rue Rivard

Vente à l'enchère de Terrains et de Matériaux de Construction

VENDREDI LE 13 MAI 1910 A 11 HEURES A.M.

Sur les lieux mêmes, à l'heure et à la date ci-dessus, tous les matériaux de construction des édifices récemment expropriés par la Ville pour l'élargissement de la rue Rivard, depuis l'avenue Laurier jusqu'à la rue Lamoricière (côté Est) seront vendus à l'enchère.

Ces matériaux de construction consistent en partie de maisons en pierre, brique et bois, etc.

Conditions: Argent comptant.

1 p. c. payable pour droits d'encan.

L'acheteur devra, immédiatement, sous la direction de l'Inspecteur de la Cité, à ses frais et dépens et à ses risques et périls, commencer à démolir les bâtisses achetées par lui, et cette démolition devra être complétée et tous les matériaux enlevés dans les 8 jours après la vente et la Cité pourra à l'expiration de ce délai faire enlever ces matériaux aux frais et dépens de l'acheteur, sans avis préalable et sans l'accomplissement d'aucune formalité.

Seront aussi vendus sur les lieux, à la même date et à la même heure, les résidus de terrain suivants cédés à la Ville par le propriétaire en rapport avec ladite expropriation, à savoir:

1o Partie du lot du cadastre No 221 des plan et livre de renvoi officiels du village de la Côte Saint-Louis, maintenant annexée à la Cité de Montréal, situé au coin Nord-Est des rues Rivard et Bibaud, mesurant environ 57 pieds de largeur en front sur la rue Rivard par une profondeur d'environ 13.45 pieds, contenant 766.65 pieds en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.

2o. Partie du lot du cadastre No 233 des plan et livre de renvoi officiels du village de la Côte Saint-Louis, maintenant annexée à la Cité de Montréal, situé au coin Nord-Est des rues Rivard et Garneau, mesurant environ 81.40 pieds de largeur en front sur la rue Rivard par une profondeur d'environ 5.8 pieds contenant 472.12 pieds en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.

3o. Partie du lot du cadastre No. 236 des plans et livre de renvoi officiels du village de la Côte St-Louis, maintenant annexée à la Cité de Montréal, situé au coin Sud-Est des rues Rivard et Saint-Joseph, mesurant environ 84.85 pieds de largeur en front sur la rue Rivard par une profondeur de 7.85 pieds sur la rue Saint-Joseph et 5.80 pieds dans l'autre ligne contenant 565.95 pieds en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.

4o. Partie du lot du cadastre No 236 des plan et livre de renvoi officiels du village de la Côte Saint-Louis, maintenant annexée à la Cité de Montréal, situé au coin Nord-Est des rues Rivard et Saint-Joseph, mesurant environ 44.25 pieds de largeur en front sur la rue Rivard par une profondeur d'environ 11.4 pieds sur la rue Saint-Joseph et 11.8 pieds dans l'autre ligne, contenant 497.37 pieds en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.

5o. Partie du lot du cadastre No. 237 des plan et livre de renvoi officiels du village de la Côte Saint-Louis, maintenant annexée à la Cité de Montréal, situé au coin Sud-Est des rues Rivard et Boucher, mesurant environ 70.65 pieds de largeur en front sur la rue Rivard par une profondeur d'environ 11.0 pieds sur la rue Boucher et 11.08 pieds dans l'autre ligne contenant 779.98 pieds en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.

6o. Partie du lot du cadastre No 249 des plan et livre de renvoi officiels du village de la Côte Saint-Louis, maintenant annexée à la Cité de Montréal, situé rue Rivard côté Est entre les rues Boucher et Dupré, mesurant environ 128.2 pieds de largeur en front sur la rue Rivard par une profondeur d'environ 11.4 pieds sur la rue Boucher et 9.90 pieds sur la rue Dupré, contenant 1300.21 pieds en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.



Rivard Street

Auction Sale of Pieces of Land and Building Material on

FRIDAY THE 13th DAY OF MAY 1910

AT 11 O'CLOCK A.M.

On the premises, at the above date and hour, all the building material of properties recently expropriated by the City for the widening of Rivard street, from Laurier avenue to Lamoricière street, East side will be sold by auction.

The said building material consists of parts of stone, brick and wooden houses, etc.

Terms: Cash on adjudication.

One per cent to be paid for auction duty.

The purchaser shall immediately under the direction of the City surveyor, begin to demolish the buildings purchased by him and the said demolition must be completed and all the materials removed within eight days following said sale and the City may, moreover, at the expiry of such delay, have said material removed at the cost and expense of said purchaser without any previous notice and without the fulfillment of any formality whatsoever.

On the same date and hour will be sold on the premises the following residues of land ceded by the proprietors to the City in connection with the said expropriation, to wit:

1st. Part of lot cadastral No. 221 of official plan and book of reference of the village of Côte St. Louis, now annexed to the City of Montreal, and situate at the North-east corner of Rivard and Bibaud streets, measuring about 57 feet in width on Rivard street by a depth of about 13.45 feet containing 766.65 feet in area, English measure, more or less.

2nd. Part of lot cadastral No. 233 of official plan and book of reference of the village of Côte St Louis, now annexed to the City of Montreal, and situate at the North-east corner of Rivard and Garneau streets, measuring about 81.40 feet in width on Rivard street by a depth of about 5.8 feet containing 472.12 feet in area, English measure, more or less.

3rd. Part of lot cadastral No. 236 of official plan and book of reference of the village of Côte St. Louis, now annexed to the City of Montreal, and situate at the South-east corner of Rivard and St. Joseph streets, measuring about 84.85 feet in width on Rivard street by a depth of about 7.85 feet on St. Joseph street and 5.80 feet on the other line containing 565.95 feet in area, English measure, more or less.

4th. Part of lot cadastral No. 236 of official plan and book of reference of the village of Côte St. Louis, now annexed to the City of Montreal, and situate at the North-east corner of Rivard and St. Joseph streets, measuring about 44.25 feet in width on Rivard street by a depth of about 11.4 feet on St. Joseph street and 11.08 feet on the other line containing 497.37 feet in area, English measure, more or less.

5th. Part of lot cadastral No. 237 of official plan and book of reference of the village of Côte St. Louis, now annexed to the City of Montreal, and situate at the South-east corner of Rivard and Boucher streets, measuring about 70.65 feet in width on Rivard street by a depth of about 11.0 feet on Boucher street and 11.08 feet on the other line containing 779.98 feet in area, English measure, more or less.

6th. Part of lot cadastral No. 249 of the official plan and book of reference of the village of Côte St. Louis, now annexed to the City of Montreal, and situate on Rivard street (East side) between Boucher and Dupré streets, measuring about 128.2 feet in width on Rivard street by a depth of about 11.4 feet on Boucher street and 9.90 feet on Dupré street, containing 1300.21 feet in area, English measure, more or less.